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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har den 28. august 

2014 stillet følgende spørgsmål nr. 491 (Alm. del) til ministeren for sundhed og 

forebyggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per 

Clausen (EL). 

 

Spørgsmål nr. 491:  

’’Ministeren bedes redegøre for, hvilke konsekvenser et eventuelt salg af SSI/ 

Diagnostica vil have for en effektiv produktion af tests til fødevarekontrollen i 

tilfælde af spidsbelastninger som f.eks. den aktuelle situation med MRSA og 

listeria. ” 

 

Svar: 

Med hensyn til den fremadrettede produktportefølje på SSI Diagnostica henvi-

ses til den igangværende salgsproces, herunder de aftaler der indgås i forbin-

delse med et eventuelt salg. 

 

Det kan i øvrigt bemærkes, at SSI har oplyst, at SSI Diagnostica ikke umiddel-

bart har oplevet stigninger i salg af diagnostiske produkter til fødevare- og ve-

terinærmyndigheder og institutioner i forbindelse med det aktuelle listeria ud-

brud eller i forbindelse med stigningerne i antallet af MRSA smittede.  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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